

ANIL YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK VE BAĞIMSIZ DENETİM ANONİM ŞİRKETİ

Kartaltepe Mah. Alem Sok. No:3 Billursaray Apt. Kat:4 D:14 İncirli, Bakırköy / İSTANBUL

Tel: 0 212 660 98 12 Pbx. Fax: 0 212 660 86 11

e-mail: info@anilymm.com

www.anilymm.com

İstanbul, 24.Nisan.2015

Sirküler Tarihi : 24.04.2015

Sirküler No : 2015 / 024

Konu : 1- Asgari Geçim İndirimi (AGİ) tutarının hesaplanması 01.05.2015 tarihinden itibaren değişmiştir.

29335 Sayılı ve **23.Nisan.2015** Tarihli Resmi Gazetede yayımlanan ve **01.05.2015** Tarihinden itibaren yürürlüğe girecek hükme göre; **6645** sayılı kanunun 8. maddesi ile 193 Sayılı Gelir vergisi kanunun 32 nci maddesinin ikinci fıkrasında yer alan "**ilk iki çocuk için %7,5**" ibaresinden sonra gelmek üzere "**üçüncü çocuk için %10,**" ibaresi eklenmiştir. Eklenen hükme göre **01.05.2015 Tarihinden itibaren uygulanacak Asgari geçim indirimi hesaplama tablosu** yeniden hazırlanmıştır.

Uygulamanın esasını, ücretin elde edildiği yılın başında geçerli olan (**01.01.2015 için 1.201,50 TL**) asgari ücretin yıllık brüt tutarının ücretlinin medeni durumuna göre belirlenecek bir oranı üzerinden hesaplanacak matraha **% 15** oranı kullanılarak hesaplanacak verginin, ücretlinin vergi matrahı üzerinden hesaplanan gelir vergisinden indirilmesi oluşturmaktadır.

Buna göre, ücretlinin medeni durumuna göre kullanılacak oranları, mükellefin kendisi için **% 50**, çalışmayan ve herhangi bir geliri olmayan eşi için **% 10**, çocukların her biri için ayrı ayrı olmak üzere; ilk iki çocuk için **% 7,5**, **ÜÇÜNCÜ ÇOCUK İÇİN % 10** (6645 Sayılı Kanunun 8. Maddesi ile ilave edilmiştir. Yürürlük 01.05.2015) ve diğer çocuklar için **% 5** olarak belirlemiştir.

2015 TAKVİM YILI İÇİN 1.201,50 TL BRÜT ASGARİ ÜCRET ÜZERİNDEN HESAPLAMA ÖRNEKLERİ EŞİ ÇALIŞMAYAN ÜCRETLİLER İÇİN 01.05.2015-31.12.2015 TARİHLERİ ARASINDA UYGULANACAK TABLO

ÇALIŞANIN MEDENİ DURUMU	ÜCRETLİNİN AYLIK ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ
BEKAR İÇİN 1.201,50 TL % 50 = 600,75 x % 15	90,11 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN ÇOCUKSUZ 1.201,50 TL % 60 (50+10) = 720,90 x % 15	108,14 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN BİR ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 67,5 (50+10+7,5) = 811,01 x % 15	121,65 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN İKİ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 75 (50+10+7,5+7,5) = 901,11 x %15	135,17 TL

EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN ÜÇ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 85 (50+10+7,5+7,5+10) = 1.021,30 x % 15	153,19 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN DÖRT ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 90 (50+10+7,5+7,5+10+5) = 1.081,45 x % 15	162,20 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞMAYAN BEŞ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 95 (50+10+7,5+7,5+10+5+5) = 1.081,45 x % 15	171,2 1 TL

**2015 TAKVİM YILI İÇİN 1.201,50 TL BRÜT ASGARİ ÜCRET ÜZERİNDEN
HESAPLAMA ÖRNEKLERİ EŞİ ÇALIŞAN ÜCRETLİLER İÇİN
01.05.2015-31.12.2015 TARİHLERİ ARASINDA UYGULANACAK TABLO**

ÇALIŞANIN MEDENİ DURUMU	ÜCRETLİNİN AYLIK ASGARİ GEÇİM İNDİRİMİ
BEKAR İÇİN 1.201,50 TL % 50 = 600,75 x % 15	90,11 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN ÇOCUKSUZ 1.201,50 TL % 50 = 600,75 x % 15	90,11 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN BİR ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 57,5 (50+7,5) = 690,86 x % 15	103,63 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN İKİ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 65 (50+7,5+7,5) = 780,97 x % 15	117,15 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN ÜÇ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 75 (50+7,5+7,5+10) = 901,12 x % 15	135,17 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN DÖRT ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 80 (50+7,5+7,5+10+5) = 961,20 x % 15	148,18 TL
EVLİ EŞİ ÇALIŞAN BEŞ ÇOCUKLU 1.201,50 TL % 85 (50+7,5+7,5+10+5+5) = 961,20 x % 15	153,19 TL

Not: Bilgi İşlem Ücret Bordrosu Programındaki parametrelerde gerekli değişikliğin yapılması gerekmektedir.

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim Anonim Şirketi.